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 Weather Forecast  

天气预测

	2 September -8 September

	Weather天气
	Sunny 晴
	Rain 雨
	Sunny 晴
	Rain 雨
	Rain 雨
	Sunny 晴
	Rain 雨

	Wind Power 风力
	Level<3
	Level<3
	Level<3
	Level<3
	Level<3
	Level<3
	Level<3


Arrival Schedule of Ships 

船舶到港计划表

	Name of goods      货名
	Name of vessel    船名
	Loading (Unloading) Berth                装（卸）船泊位
	Loading (Unloading) Capacity             装（卸）船量(吨)
	Pre Arrival Period        预到港期

	8月下旬煤炭
	MV JIU FENG LING
	8#
	-
	9月3日1700LT

	9月下旬煤炭
	-
	8#
	-
	-

	10月上旬煤炭
	-
	8#
	-
	-

	10月中旬煤炭
	-
	8#
	-
	-

	Zakum原油
	-
	单点
	-
	10月8日-10日

	Remarks  备注
	


Statistics of Outsourcing Raw Materials (Unit: Tons) 
外购原料统计（单位：吨）
	Product Number                品号
	Incoming Volume进厂量（卸货港商检量）
	Usage Quantity    使用量
	Stock

当日库存
	Turnover Days        可周转天数

	Crude Oil 原油
	567973.673（6/5船）
	-
	577371
	-

	Coal煤炭
	201448（12/8船）
	1241
	39292
	38

	Catalytic Gasoline 汽油组分
	19868.626（1/1船）
	-
	19923
	-

	Heavy Naphtha 重石脑油
	19508.401（1/1船）
	-
	19829
	-

	Refined naphtha精制石脑油
	37977.623（1/1船）
	-
	38341
	-

	Mixed Aromatics 混合芳烃
	14787.911（1/1船）
	-
	15425
	-

	Mixed xylene混合二甲苯
	14245.938（2/2船）
	-
	8058
	-

	LPG液化石油气
	10066.830（4/4船）
	-
	8665
	-

	Diesel开工柴油
	9874.735（2/2船）
	-
	7507
	-

	Remarks备注：

It plans to purchase 9 kinds of 30 kinds of materials (including 12 ships of coal, 9 ships have arrived, and 18 ships have started to supply 17 kinds of raw materials).

计划采购物料9种30船（包含12船煤炭已到港9船，18船开工原料油已到港17船），其中

1.The start of the raw material oil project plans to purchase 8 kinds of 18 ships, and 8 types of 17 ships have been delivered to the port for a total of 694,300.459 tons of unloading goods to the port, and 130,000 tons of Zakum crude oil for the remaining unsettled raw material oil;;
1、开工原料油计划采购8种18船，已到港完成卸货8种17船共计卸货量694300.459吨，剩余未到港1船Zakum原油13万吨；

2. The production of coal is currently planned to purchase 12 ships. It has already unloaded 8 ships with a total of 20,140 tons, and 3 ships have not arrived at 122,000 tons.

The coals that have not arrived in are: , 32,000 tons in the second half of September, and 45,000 tons in each port before October 1st - 5th and October 20th;

2、生产物料煤炭目前计划采购12船，已到港卸货8船20.14万吨，3船未到港12.2万吨，8月下旬1船已于9月2日（昨日）到港。

未到港煤炭分别为： 9月下旬1船3.2万吨，10月1日-5日、10月20日前各到港1船4.5万吨；


Statistical Analysis of Equipment Products (Unit: Tons)

装置产品统计（单位：吨）
	Product Number                品号
	yield     
产量
	Sales volume  

销售量
	Stock

库存
	Saleable Inventory 
可销售库存

	Ash 粉煤灰
	86
	-
	175
	125


Production and Equipment Abnormal Problem Tracking: (In the dispatching log, only the equipment abnormal situation affecting the sales of wharf and loading station is tracked and recorded) .                        

生产及设备异常问题跟踪：（调度日志中仅对码头、装车站影响销售的设备异常情况进行跟踪记录）
	Department     部门
	Abnormal Production and Equipment Problems                              生产及设备异常问题

	Wharf          码头
	1、施工、报审中Construction and report are in progress；

2、煤码头长期LTO有效期到8月6号2020年  Long-term LTO for coal Jetty until 6/8/2020；

	Loading Station 装车站
	公路出厂设备及仪表部分已完成安装，调试在9月底能够完成，天梯系统与ERP联桥部分系统开发正在进行，预计在9月中旬可以进行调试

Gantry equipment and instruments have been installed, commissioning can be completed by the end of September, and the development of elevator system and ERP bridge system is under way. It is expected that commissioning can be carried out in mid-September.


  Logistics dispatch information

物流调运信息（9月3日06:00）

	一、库存信息：

	1
	At 06AM on the 3st, the coal inventory was 39292 tons. Yesterday consumed 1241 tons;
截止9月3日06:00，煤炭库存39292吨；昨日消耗1241吨；

	2
	As of 06am on the 3st, the Flysah inventory was175 tons, the ash yard landfill 6 truck with 50 tons。and there is no factory yesterday. It plans to leave 1 for Readymix and BHC today;
截止9月3日06点，粉煤灰库存为175吨，灰场填埋6车50吨，昨日无粉煤灰出厂计划，今日Readymix和BHC计划各拉运1车； 


	二、船讯信息：

	1
	 "MV JIU FENG LING" left the loading port with 31,634 tons on the morning of August 30. It has arrived at PMB 0800 LT yesterday . It is planned to POB on September 3  0830LT and 1000LT berth 8# terminal .
煤炭船“MV JIU FENG LING”，于8月30日早上离开装港（装载量31634吨），已于昨日1700LT抵达PMB，计划安排9月3日(今天)引水0800LT从摩拉出发，预计0830LT登轮，1000LT靠泊8#码头；（我司2条拖轮ROHANA和ONYX辅助靠泊，计调、商检计量、港储、质检均已电话通知）

	2
	ZAKUM crude oil tanker MT COSWISDOM in early October, pre-loading period September 15-17, loading port Zirku Petroleum Port, 1 million barrels; first to Singapore unloading quantity 130000 tons, then to PMB unloading quantity 130000 tons, is expected to arrive in PMB on October 8-10.
10月上旬ZAKUM原油船“MT COSWISDOM”,预装期9月15日-17日，装港Zirku Petroleum Port，货量100万桶；先到新加坡卸货13万吨，然后到PMB卸货13万吨，预计10月8日-10日抵达PMB。

	3
	In late September, 32,000 tons of coal is scheduled to ship "MV MAPLE GLORY", and the pre-loading period is September 10-14.
9月下旬3.2万吨煤炭预定船舶“MV MAPLE GLORY”，预装期9月10日-14日。
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